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Kdo jsme? 

„SK AS FEK ZČU“ je zkratka pro Studentskou komoru Akademického senátu Fakulty 
ekonomické Západočeské univerzity v Plzni. 

A teď trochu lidštěji ☺ 

Je nás 6. Jsme studenti stejně jako Vy a naším hlavním cílem je prosazovat zájmy nás 
studentů tak, aby studium na naší fakultě nebylo pouhou „nutností“, ale něčím, na co jsme 
pyšní. A aby v případě jakýchkoliv problémů došlo co nejdříve k nápravě. 

 

 

Možná bychom se mohli trochu představit…. 

 

Sláďa – Jan Sladovník (Cheb) 
předseda SK AS FEK ZČU 
sladovn5@students.zcu.cz 

„Jsem student 3. ročníku (MSP) v Chebu a stejně jako 
kolegové se snažím v nejbližších dnech ukončit bakalářské 
studium a pokračovat v magisterském studiu v Plzni. Moje 
motto: Užívej dne…i noci.“ 

 
 
Pája – Pavla Boháčová (Plzeň) 
místopředsedkyně SK AS FEK ZČU (a SK AS ZČU) 
pbohac@students.zcu.cz 

„Studuji ve 3. ročníku na zaměření MSP. V současné době se snažím 
zdárně dokončit bakalářské studium a samozřejmě bych ráda 
pokračovala dále na magisterském stupni. Ráda cestuji a nepohrdnu 
dobrým filmem v kině.“ 
 
 

 
Lucka – Lucie Elhotová (Plzeň) 
lelhotov@students.zcu.cz 

„Ahoj všichni ☺ Jsem studentkou 3. ročníku FEK se zaměřením 
Finance a momentálně se snažím úspěšně zakončit bakalářské studium  
a pokračovat v magisterském studiu. Mezi mé zájmy patří četba, kino, 
cestování a moji chlupatí mazlíčci.“ 
 
 

 



 
 
 
Luky  – Lukáš Lev (Plzeň) 
člen Rozpočtové komise AS ZČU a Disciplinární komise AS FEK ZČU 
levlukas@students.zcu.cz 

„Snažím se zdárně zakončit bakalářské studium se zaměřením Finance. 
Mám rád cestování, hudbu, tanec a oslavy nejrůznějšího druhu ☺“ 
 
 
 

Nick – Nikola Pantovič (Cheb) 
alokin@students.zcu.cz 

„Studuji ve 2. ročníku (zaměření MSP) v chebské části. 
Narozdíl od mých kolegů mě tak čeká ještě rok studia  
na bakalářském stupni, jehož část strávím na zahraniční stáži  
v rámci programu ERASMUS. Ve volném čase dávka sportu 
(hlavně florbalu a fotbalu), filmů (hodně filmů) a nočního 
života.“ 

 
 
Andrea – Ing. Andrea Žejdlová (Plzeň)  
zejdlova@keu.zcu.cz 
 
„Jsem studentkou 2. ročníku doktorandského studia a vyučující na KEU. 
Ráda Vám pomohu pokud budete mít zájem najít praxi během studia nebo 
najít vhodnou stáž do zahraničí. Mé zájmy jsou především sport  
a cestování.“ 



Proč newsletter? 
 
Když jsme přemýšleli, jakým způsobem Vám více přiblížit, co vlastně děláme, jakými tématy 
se zabýváme na našich zasedáních a jaké problémy řešíme, napadlo nás, vydávat každý měsíc 
právě takovýto newsletter. 
 
Obsahem tedy budou aktuální témata, která se řeší, ale mohou to být i témata, o která si sami 
napíšete a my budeme schopni něco o nich říct. 
 
Kde newsletter najít? 
 
Původně jsme Vám chtěli newsletter zasílat hromadným emailem prostřednictvím pana 
děkana, ale jelikož tento hromadný mail není přizpůsoben tomu, aby se mohly přikládat 
přílohy, nebude to možné.  

Rozhodli jsme se tedy vždy připravit pár výtisků, které budou k dispozici na několika místech 
na fakultě – nechceme, aby se válely všude po oknech, proto budou opravdu v omezeném 
množství na stálých místech. Samozřejmě budou ale všechna čísla newsletteru, stejně jako 
všechny zápisy z našich zasedání, viset na webových stránkách fakulty pod odkazem 
Akademický senát. 
 
Jen pro připomenutí…. 

S naší prací se máte možnost seznámit prostřednictvím tohoto newsletteru, dále pomocí 
zápisů ze zasedání, můžete se jako hosté zúčastňovat našich zasedání a diskutovat s námi  
nad tím, co Vás trápí a v neposlední řadě se na nás můžete individuelně obracet 
prostřednictvím emailu. 
 
Poznámka nakonec 
 
Tento newsletter neslouží k tomu, abychom zde vysvětlovali aktuální problematiku 
dopodrobna – to si pak můžete přečíst v zápisu. ☺ 



A teď už opravdu k aktuální problematice: 
 
Na našem prvním zasedání se mimo jiné řešila tato témata: 
 

1. Volba vedení SK AS FEK ZČU 
2. Informovanost studentů o dění na fakultě 
3. Vysokoškolský sportovní klub Akademik v Chebu 
4. Otevírací doba počítačových učeben v budově Husova  
5. Problematika předmětu FIPV1 
6. Možnost získání prospěchových stipendií pro studenty 1. ročníků navazujícího studia 

 
1. Předsedou naší Studentské komory byl pro příští funkční období zvolen Jan Sladovník, 

místopředsedkyní Pavla Boháčová.  
 
2. V tomto bodě jsme debatovali právě o tomto newsletteru a o tom, jakými způsoby Vás ještě 

lépe obeznámit s naší činností – snad se nám to takto povede. 
 
3. Velice aktuálním problémem je havarijní stav cvičebních strojů v posilovně, která spadá 

pod VŠSK Akademik v Chebu. Tento stav brání studentům k používání některých strojů, 
a to i v případě, že za tuto posilovnu platí. Na zasedání Akademického senátu ZČU se 
bude hlasovat o uvolnění rezervy právě na obnovu těchto strojů a dalšího. 

 
4. Na podnět jednoho z Vás se právě zabýváme tím, zda by bylo možné zařídit, aby se 

počítačové učebny v budově Husova daly otevřít již v 7 hodin, neboli ve stejnou dobu, 
jako se otevírá samotná budova. 

 
5. Problematika předmětu FIPV1 se týká hlavně studentů 3., popř. „4.“ ročníků. V zápise 

z tohoto zasedání, respektive i v jeho příloze se můžete dočíst více. K diskusi o tomto 
bodu byl přizván také proděkan pro studijní záležitosti Ing. Nový. 

 
6. Dále jsme se bavili o tom, proč studenti navazujícího studia nemají nárok na prospěchová 

stipendia za výsledky 3. ročníku bakalářského studia – více opět v zápisu. 
 
 
 
 


